
Referat
Bestyrelsesmøde 3. august 2022

Tilstede:

Mark, Mathias, Simon, Pernille, Kristoffer, Adam og Nana

Praktisk

Hjemmeside:

Sammen med ophængning i vaskeriet skal der i fremtiden tilføjes referat til hjemmesiden

efter hvert møde.

Bestyrelsesmøder:
I forbindelse med fremtidige bestyrelsesmøder skal der oprettes

- Et TEAMS abonnement

Dato for bestyrelsesseminar:
- Den rykkes til slut februar, hvor der er masser af arbejde op til kommende
generalforsamling.

Oprydning i gården:
Skal vi hyre nogen? Skal vi indføre en arbejdsdag? Skal vi indføre to arbejdsdage? Det er et
stort fokusområde som kunne tages om i arbejdsweekenden.

Beboerhenvendelser og beboersager

Opfølgning fra tidligere henvendelser:
Efter henvendelse fra beboer er der kommet et lille nyt bord i gården som erstatning for et

gammelt og ødelagt

Information fra Info og Event

Sommerfest 2022 3. sept.

Drift

Facadeprojektet:
Sommerferie.



Lidt forsinkelserne fordi stål i karnapperne skal skiftes.
Nye tidsplaner bliver hængt op i opgangene.
Ved rensning efter arbejde har nogle oplevet vand mellem vinduerne. Gaihede kontaktes for
opfølgning

Udskiftning centralvarmeanlæg gavle:
Intet nyt, udførsel i 2023.
Lang leveringstid, og ingen leverandører vil love noget før september. Dette projekt skal ikke
startes op lige før vinteren.
Nana undersøger tilbud fra Københavns Kommune om tilskud til udskiftning af
centralvarmeanlæg.

Sikkerhedsdøreprojekt:

udskiftning af cylindre (til Ruko) er i gang og vi afventer officiel status fra leverandøren.

Ellers anses projektet som afsluttet.

Ved fremtidige projekter med arbejder inden i lejligheder, vil vi undersøge muligehederne
for en fremtidig klausul, hvor man får en kvittering for at aflevere sin nøgle til håndværkere.

Dørtryk porte
Ligger hos Kim og vi får ny opdatering efter møde i slut august.


